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Hoewel het standpunt van 
Geldrop-Mierlo over de moge-
lijke komst van een distributie-
centrum op Eeneind-West al 
lang bekend is, heeft de raad 
maandagavond toch nog eens 
een statement gemaakt met een 
eensluidend ‘nee’.

De gemeente Nuenen beslist bin-
nen enkele weken of zij een bouw-
vergunning afgeeft voor drie grote 
opslaghallen op Eeneind-West, 
vlak bij de grens met Geldrop. Vorig 
jaar maakten 1500 mensen en orga-
nisaties al bezwaar, toch willen de 
bouwers doorzetten. Ze zeggen al 
een huurder te hebben: een farma-
ceutisch bedrijf.

Ook de gemeente Geldrop-
Mierlo tekende bezwaar aan en 
roept al langer de bouw tegen te 
willen houden, tot aan de Raad van 
State toe. Maar nu buurgemeente 
Nuenen de knoop moet doorhak-
ken, wil de politiek in Geldrop-
Mierlo nogmaals duidelijk van zich 
laten horen: er moet een streep 
door het plan.

Dat is het unanieme geluid van 
alle acht fracties, hoewel sommige 
raadsleden toch met enige tegenzin 
instemden omdat zij van mening 
zijn dat wethouder Frans Stravers 
(DGG)  er al alles aan doet om zich 
tegen de komst van de distributie-
dozen te verzetten.

Volgens de initiatiefnemer van 

het voorstel, Paul Elsendoorn van 
de PvdA, moet de wethouder de  
oproep vanuit de raad voor blijvend 
verzet tegen de bouw vooral zien 
als een steun in de rug. Een her-
haalde oproep richting Nuenen,  is 
volgens hem juist nu belangrijk. 
,,Ze gaan er binnen enkele weken 
over beslissen. Hiermee laten we 
nogmaals weten dat we deze distri-
butiehallen echt niet willen”, aldus 
Elsendoorn.

Veel inwoners vrezen hevige 
overlast door vrachtverkeer, ver-
vuiling en herrie met de komst van 
de hallen. De gemeente Nuenen is 
overigens ook niet heel blij met het 
voorgenomen logistiek centrum. 
Vanwege afspraken in het verleden 

kan zij de bouw naar verwachting 
echter niet tegenhouden en gaat zij 
de bouwvergunning toch afgeven 
aan bouwers BanBouw en Moes-
kops.

Deze bedrijven willen op zo’n 

dertig hectare drie hallen van veer-
tien meter hoog bouwen. Ze bewe-
ren al een huurder te hebben: een 
farmaceutisch bedrijf.

Elsendoorn gelooft daar niet in. 
,,We worden belazerd, misleid door 
de bouwers. Ze spelen in op onze 
emoties.  We krijgen voorgescho-
teld dat er een distributiecentrum 
voor medicijnen komt. Iedereen 
wil medicijnen. En juist nu is ook in 
het nieuws dat de levering van me-
dicijnen niet altijd goed verloopt.”

De PvdA-fractievoorzitter vindt 
het verhaal over de huurovereen-
komst met een farmaceutisch be-
drijf ook niet geloofwaardig gezien 
de omvang van de distributiehal-
len: ,,Daar kunnen dan nogal wat 
pillen worden opgeslagen.  Nee, er 
komt echt een ander soort distribu-
tiecentrum.”
 – Willie Thijssen
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Nogmaals ‘nee’ tegen distributiecentrum Eeneind-West

 c Een herhaalde 
oproep richting 
Nuenen, is volgens  
de PvdA’er juist  
nu belangrijk

Vivianne van Bijsterveld
Mierlo/Someren

H
eb je als sporter liever de 
beschadigde olympische 
medaille die je kreeg tij-
dens de huldiging? Of 
heb je toch liever een 

nieuwe medaille met dezelfde grave-
ringen, maar zonder de emotionele 
waarde? Dat is de vraag waar meer-
dere olympische atleten voor staan.

Ruim honderd medailles, gewon-
nen tijdens de Olympische en Para-
lympische Spelen in Parijs, zijn be-
schadigd of geroest. Na vragen van 
atleten kwam de organisatie met een 
oplossing: beschadigde medailles 
kunnen worden opgestuurd en zul-
len worden vernietigd. De topspor-
ters ontvangen dan binnen een paar 
maanden nieuwe identieke medail-
les, voorzien van dezelfde graverin-
gen.

Springruiter Maikel van der Vleu-
ten uit Someren won met Beauville Z 
N.O.P. de bronzen medaille in Parijs. 
Ook zijn medaille is beschadigd. 
,,Niet al te veel gelukkig. Aan de ach-
terkant van mijn medaille zitten drie 
kleine verkleuringen. Dat valt mee 
ten opzichte van medailles van an-
dere atleten die ik heb gezien. Dat 
was echt niet acceptabel, zoveel ver-
kleuringen en beschadigingen. Jam-
mer, want bij een prestatie van zo’n 
hoog niveau hoort een perfecte me-
daille. Daar hoort geen medaille bij 
die afbrokkelt.”

Wat is er mis met de medailles? Al 

snel nadat olympische atleten hun 
medailles in Parijs hadden gekregen, 
bleek dat ze snel beschadigd raakten. 
Volgens het Franse nieuwsmedium 
La Lettre was er vlak voor de Spelen 
een verbod gekomen op een giftig 
bestandsdeel dat gebruikt zou wor-
den in de medaille ter bescherming 
van het materiaal.

Nieuwe middel is niet goed 
getest
Het nieuwe middel dat vervolgens is 
gebruikt voor de medailles, zou door 
een gebrek aan tijd en kennis niet 
goed getest zijn. Als gevolg van de 
kwestie zijn drie directeuren van 
Monnaie de Paris, de makers van de 
medailles, ontslagen.

Van der Vleuten die opgroeide in 

Mierlo en tegenwoordig in Someren 
woont, begrijpt de beslissing van col-
lega-topsporters om de medaille in te 
ruilen. ,,Er zit enorm veel emotionele 
waarde aan de medaille, maar de af-
takeling van het metaal weegt zwaar-
der. Je wilt toch niet vol trots een me-
daille laten zien en daarbij moeten 
vermelden: tsja, hij is wel beschadigd, 
hè. Dat is best wel zuur.”

Symbool van trots
Natuurlijk zijn er foto’s en beelden 
van de uitreiking in Parijs, maar de 
medaille blijft een symbool van trots 
en prestatie, beaamt Van der Vleuten. 
,,Terugsturen blijft pijnlijk. Dit is de 
medaille die je om je nek hebt gekre-
gen toen je daar op het podium stond 
én het is de medaille waarmee je bij 

 e Van der Vleuten met 
zijn medaille uit Tokio. 
De medaille uit Parijs 
raakte beschadigd. 
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de koning bent geweest."
Maikel van der Vleuten is een 

nuchtere Brabander. ,,Maar dat mo-
ment op het podium, ja, dat doet je 
heel veel!” Terugsturen, dat gaat Van 
der Vleuten dus niet doen. ,,Als ik 
deze inlever en ik krijg er een andere 
voor terug, dan is het voor mijn ge-
voel niet echt. Er is te veel emotio-
nele waarde ten opzichte van de 
kleine beschadigingen. Bovendien 
heb ik de medaille vorige week laten 
inlijsten, dus hij zit beschermd”, zegt 
Van der Vleuten, wijzend naar zijn 
wall of fame. ,,Ik hoop ’m de komende 
decennia zo mooi te houden. Hij 
komt naast de andere medailles te 
hangen die ik heb gewonnen.” Met 
een grijns: ,,En hopelijk nog ga win-
nen.”

l
Het is jammer. 
Bij ’n prestatie 
van zo’n hoog 
niveau hoort 
een perfecte 
medaille
 – Maikel van der 
Vleuten

Springruiter Maikel van 
der Vleuten uit Someren 
won vorig jaar tijdens de 
Olympische Spelen een 
bronzen medaille. Maar 
deze brokkelt vanwege 
een productiefout af. 
Toch peinst hij er niet 
over om hem in te ruilen 
voor een nieuwe.

‘Nieuwe medaille is niet echt’
 c Beschadigd of niet, Maikel van der Vleuten wil zijn olympische plak niet kwijt


